
Sent: Saturday, July 2, 2022 5:44 PM 

To: i.blagova@sofia.bg 

Subject: Промени 

 

 

 

Уважаеми дами и господа,общински съветници, 

 

 

 

  

 

 

 

Във връзка с готвените промени в наредбата за пътуване с градския транспорт имам следните 

забележки и предложения: 

 

 

 

Вие се готвите да увеличите цената на някои от превозните документи. Това евентуално би 

могло  да ви донесе не повече от 7-8 милиона, но и това е твърде спорно./да не говорим за 

факта,че 7 милиона са нищо на фона на бюджета на компанията/.Напълно възможно е хората да 

почнат да използват автомобилите си или да вървят пеш и така вместо увеличение на приходите 

да получите намаление и по този начин сигурен фалит.В крайна сметка никой не  е застрахован от 

това,особено когато цените вървят така стремително нагоре. 

 

 

 

Тъй като никой няма сметка от това ЦГМ да фалира,имам следното предложение: 

 

 

 

Моля изчакайте да бъде избрано новото правителство.По всяка вероятност то ще бъде избрано още 

другата седмица ако още по-голяма част от депутатите на ИТН гласуват за него.Ако ли не,то съвсем 

скоро президентът Радев ще назначи нов служебен кабинет. Говорете с новия премиер и с новия 

министър на транспорт. Обяснете им,че никой не би могъл да издържи на такова рязко повишение 

на цените на газа и електричеството,обяснете че просто няма как да свържете двата края.Сигурен 

съм че новите министри ще ви влезнат в положението и ще ви отпуснат необходимата сума. Този 

начин е много по-сигурен и предсказуем,отколкото ако повишите цените ,което може да доведе 

според трудовете на Лафер до спадане на приходите. Все пак държавата събира милиарди и 

милиарди левове само от ДДС-то.А другите приходи? 

 

 

 

Моля,обсъдете моята идея. 
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С уважение:Маргарита Тишева 

 

 

 


